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Zápis  

z 2. zasedání Rady pro cestovní ruch v rámci AP XI. 

Místo zasedání: zasedací místnost ER P 
Termín zasedání: 23.5.2024 
Přítomni:  viz. prezenční listina 
 
 

Program zasedání: 
 
 

1. Zahájení  

2. Plnění Akčního plánu XI, příprava na podání projektu v rámci AP XII. 

3. Projekt Jeseníky frčí (NPPCR)  

4. Podání projektu „Jeseníky frčí dál!“ v rámci NPPCR  

5. Členská základna (noví členové, organizační záležitosti) 

6. Statistika za rok 2023 

7. Různé (spolupráce s MST, MSK, spolupráce s J-SCR, STO, účast na jednání k LBT) 

8. Závěr  
 

Usnesení č. 01/02/2024 
Rada pro CR 
schvaluje předložený program zasedání  
 
 
1. Zahájení 
 
Radu CR zahájil předseda Rady cestovního ruchu Jan Krkoška a poděkoval všem za účast, 
další body programu představila paní Šmigurová a Dudíková. 

 

2. Plnění Akčního plánu XI, příprava na podání projektu v rámci AP XII. 

Plnění Akčního plánu XI 

➢ Změna v produktu, místo zimní mapy vydat mapu cyklo 3000 ks – původně jsme chtěli 
vypracovat mapy zimní, ale vzhledem k nedostatečné zimě v posledních letech a 
zásobách zimních map ve skladě, a také poptávce po mapách cyklistických, bylo 
požádáno o změnu, ta nám byla schválena. 
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Rada změnu zaměření mapy schválila. Pan Krkoška doporučil změnit formát map. 
Cyklomapa by měla být menšího rozměru, aby byla skladnější. 
➢ Návštěva veletrhů a akcí: akce, kterých jsme se zúčastnili 

• 21.1. Den na lyžích – Kopřivná 

• 1.-2.3. Veletrh Dovolená Ostrava 

• 15.-17.3. Holiday&Region world Praha 
➢ Systém GAS  
➢ Aktuality na web, informovanost na fb a instagramu – průběžně doplňujeme web a 

sociální sítě novinkami, články, tipy na výlety a fotografiemi, také sdílíme příspěvků 
našich partnerů. 

➢ Realizace workshopů projektového týmu a Rady CR – v rámci AP proběhlo druhé 
setkání Rady a také jedno setkání projektového týmu, další setkání je naplánováno na 
podzim. 

➢ Spolupráce s MSK a MST – plníme požadavky, doplňujeme informace, spolupracujeme 
na tvorbě Turistických novin, plánujeme možné výlety k doplnění cyklobusu apod. 

➢ Spolupráce s partnery (distribuce propagačních materiálů) - minulý týden proběhla 
první distribuce materiálů na straně Krnovska, Bruntálska, Vrbenska, Rýmařovska. 
V příštím týdnu navštívíme Jesenicko a také nové partnery. 

 
Veletrhy a akce v roce 2024–v letošním roce se dále zúčastníme těchto akcí: 

➢ 7.-9.6.  25.jubilejní výstava lidových umělců z polsko-českého pohraničí – Prudnik 
➢ 20.7. Lapkové z Drakova 
➢ 10.8. Pojez Karlova Studánka 
➢ 13.-15.9. Trofeo Niké 
➢ 19. - 21. 9. veletrh ITEP Plzeň – zatím není jasné, jak se bude účastnit MSK a zda bude 

potřeba naše zastoupení  
 
Pan Chovančík informoval o akci k otevření sezony Úzkokolejky, která se koná 1.6. 
v Osoblaze, této akce se podle možností také zúčastníme. 
 

Rada bere na vědomí plnění akčního plánu 

 
 
Příprava na podání projektu v rámci AP XII 
Výzva „Podpora systému destinačního managementu turistických oblastí“ by měla být 
zveřejněna v květnu – termín předložení žádosti o dotaci v červnu 
 

• Harmonogram realizace projektu: – 1.11.2024 – 31.10.2025 (12 měsíců) 
• Výše dotace: 80 % 
• Rozpočet projektu:  

 Celkové způsobilé výdaje projektu: 832.500,- Kč 
 Celková výše dotace:   750.000,- Kč 
   z toho: 
   paušální část (35.000,- x 12 měsíců):  420.000,- Kč 
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   projektová část (dotace 80 %):  330.000,- Kč 
  Vlastní podíl:       82.500,- Kč 
 
 
Zamýšlené aktivity: 

➢ Průvodce „Sen…“ aktualizovat, přeložit do polštiny, případně zkrátit text? 
Dotaz ER P zda použít AI k úpravě a zkrácení textů, průvodce bychom také chtěli vydat 
v polském jazyce (případně zkrácenou verzi) 

Pan Krkoška doporučil požádat o spolupráci studenty Slezské univerzity, kteří by za pomocí AI 
aktualizovali a zkrátili články v průvodci. 

 
➢ Účast na veletrzích CR 
➢ Prezentace na akcích…. 
➢ Aktualizace portálu Jeseníky, správa sociálních sítí 
➢ Navázání spolupráce s novými a rozvíjení se stávajícími partnery 
➢ Realizace workshopů projektového týmu a Rady CR 
➢ Licence GAS 

Aktivity projektu bude nutné přizpůsobit podmínkách výzvy z NPPCR2025, která by měla být 
vyhlášena ke konci roku a bude určena na financování provozních výdajů DMO 
Pan Krkoška doporučil do projektu zahrnout rovněž další vzdělávání pracovníků IC formou 
organizovaných školení. Pan Chovančík doporučuje hledat další využití již pořízené VR. 
Usnesení č. 02/02/2024: 
Rada RFCR doporučuje pokračovat ve školení IC, tyto aktivity vložit do APXII. 
 

3. Projekt Jeseníky frčí (NPPCR)  

Realizované aktivity: aktualizace průvodce včetně mapy, vědomostní hra na stánek, banner, 
školení pro TIC. 

Další aktivitou je natáčení cyklotoulek, které proběhne ve dnech: 24.-27.9.2024 
Trasy natáčení, za dané oblasti: 
 

➢ Vrbensko - https://mapy.cz/s/dukogupabo   Ubytování Hotel Peras 
➢ Krnovsko - https://mapy.cz/s/cohutojota   Ubytování Zámek Hošťálkovy  
➢ Bruntálsko - https://mapy.cz/s/gukeralabo  Ubytování Hotel Anděl 
➢ Rýmařovsko - https://mapy.cz/s/gobekofara Ubytování Kemp Indiana 

Začátkem září budou oslovení zástupci měst daných lokalit k zastoupení při natáčení za danou 
oblast. 
 
 

4. Podání projektu „Jeseníky frčí dál!“ v rámci NPPCR  

 
V rámci NPPCR jsme v únoru podali projekt „Jeseníky frčí dál!“, který je momentálně ve fázi 

kontroly a hodnocení. 

Aktivity projektu: 

https://mapy.cz/s/dukogupabo
https://mapy.cz/s/cohutojota
https://mapy.cz/s/gukeralabo
https://mapy.cz/s/gobekofara
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➢ Aktualizace strategie CR 

➢ Turistické skládací mapy 

➢ Reel – natočení 42 míst k propagaci turistické oblasti 

➢ Kreativní omalovánky pro děti 

Harmonogram realizace: 2.9.2024 – 31.10.2025 

Výše dotace: 50 % 

Rozpočet projektu:  

 Celkové způsobilé výdaje projektu: 520.000,- Kč 

 Celková výše dotace:   260.000,- Kč 

  Vlastní podíl:    260.000,- Kč 

 

 

5. Členská základna (noví členové, organizační záležitosti) 

Podání přihlášek nových členů: 

➢ Sklárna Jakub – vlastní certifikát „Jeseníky originální produkt“, zapsáni na seznamu 
kulturního dědictví UNESCO, možnost exkurzí,  

➢ Hostinec U parku Supíkovice – cyklopoint na trase jeskyně Na Špičáku, na trase větší 
počet polských cyklistů, propagace loga Rodinných Jeseníků na bannerech 

➢ Hotel M Jeseníky – ubytování v centru Jeseníku, kapacita 15 lůžek, jedná se o levnější 
možnost ubytování v ceně od 470 Kč/noc. V nabídce 2-3 lůžkové pokoje, rodinné 
pokoje i apartmán. Po dohodě s možností stravy.  

 

Naši partneři Hotel Slunce a hotel Brans podali dotaz, zda by bylo možné dostávat více 
propagačních materiálu. Členové dostávají materiály v hodnotě členského příspěvku, 
navýšení počtu kusů by bylo možné v případě zvýšení členského příspěvku, které by muselo 
být schváleno na RFCR. Je zde však riziko, že část partnerů, v případě navýšení příspěvku, již 
nebude mít zájem nadále spolupracovat. Další možností je individuálně navýšit množství 
materiálů jen u těch partnerů, kteří projeví zájem a budou ochotni materiály dofinancovat.  
Vše bude předneseno na Valné hromadě RFCR, která je plánována na listopad 2024. 

 

 

Přijetí nových členů RFCR: Sklárna Jakub, Hostinec U PARKU, Hotel M 

 

Usnesení č. 03/02/2024 

Rada pro CR rozhodla o přijetí členů RFCR: 

Sklárny Jakub, Mnichov 278, IČ:73247481 

Hostince U PARKU, Supíkovice 5, IČ:19805225 

Hotelu M, Dukelská 1240, Jeseník, IČ:00176401 
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Aby bylo přijímaní nových členů operativnější, doporučuje Rada CR schvalovat členství 

průběžně během roku oběžnou procedurou „per-rollam“ 

 

 

 

6. Statistika za rok 2023 

Paní Müllerová připravila statistiku návštěvnosti HUZ za období 2022-2024.  
Pan Krkoška zmínil, že daná statistika je nedostatečná, zadal úkol oslovit pana Petra Koudelu 
(MST), který zpracoval statistiku za Moravskoslezský kraj a požádat o její zaslání.  
 
 
7. Různé (spolupráce s MST, MSK, spolupráce s J-SCR, STO, účast na jednání k LBT) 

Spolupráce s MSK, MST: plníme požadavky, doplňujeme informace, spolupracujeme na 
tvorbě Turistických novin, plánujeme možné výlety k doplnění cyklobusu apod. 
 
Spolupráce s J-SCR: společné školení Informačních center, 14.5.2024 proběhlo školení 
organizované J-SCR, lektor Lukáš Koutný školil AI. Také se účastníme marketingové pracovní 
skupina, na které bylo dohodnuto, že při tvorbě map bude použitý stejný, jednotný vizuál.  
 
V rámci pravidelných pracovních setkání členů STO řešena dvě hlavní témata: 
Příprava NPPCR2025+ - zástupci STO ČR jsou aktivními členy pracovní skupiny MMR, která se 
věnuje přípravě podmínek 
Úprava podmínek certifikace DMO – zástupce STO je členem certifikační komise, zároveň v 
rámci pracovní skupiny MMR vyjednáváme o úpravě podmínek certifikace DMO v roce 2025 
Dne 4.6.2024 se uskuteční členská schůze STO ČR v Monínci. 
 
Jednání k LBT, 23.4.2024 proběhlo na ČHS setkání udržovatelů LBT, letošní údržba kvůli 
sněhovým podmínkám probíhala většinou jen na Pradědu a Paprsku, ostatní místa měla 
sněhu nedostatek. V letošní sezoně se J-SCR podařilo pomoct se získáním dotace na 
čtyřkolku, vybudovat dvě nová tankovací místa. ER P také pomáhal s řešením problému 
údržby LBT v okolí Vrbna, došlo k dohodě o společné informovanosti. 
 
Jednání s CHKO 11.4. proběhlo setkání s CHKO, představení strategie 
Problémy Jeseníků: 

➢ nedostatek parkovišť na klíčových nástupních místech  
➢ nevhodná propagace citlivých lokalit i na sociálních sítích 
➢ přetížené centrální/jádrové části CHKO 
➢ koncentrace návštěvníků v oblasti hlavního hřebene, Bílé Opavy a Rejvízu 
➢ neukázněnost části lovců adrenalinu 
➢ stárnutí návštěvnické a interpretační infrastruktury 
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Rada byla seznámena s novými autobusovými spoji, kyvadlová doprava Malé Morávka – 
Ovčárna, spoj z Ostravy a také spoj z Brna.  
Pan Krkoška informoval Radu o finančním zůstatku na MSK, který by bylo vhodné využít 
k řešení problémů s parkováním, digitální parkovací systém a označením možnosti využití 
kyvadlové dopravy v okolí Karlovy Studánky. 
Také bylo informováno o další etapě opravy silnice na Praděd, která potrvá do 10.9.2024. 
 
Ocenění průvodce V rámci IX. Soutěžní přehlídky turisticko – propagačních materiálů v Lysé 
nad Labem, kde jsme získali 3. místo v kategorii tištěné propagační letáky uřečené pro děti 
nebo rodiče. 
 
Stejně jako každý rok, jsme i letos obdrželi objednávku CzT v rámci koordinace aktivit na 
území DMO. 
Předmět plnění: 

➢ Průběžné zasílání novinek a relevantních informací z území DMO;  
➢ Koordinace činnosti v oblasti – spolupráce při přípravě aktivit agentury CzechTourism;  
➢ Uvedení loga KudyzNudy na destinačním webu DMO vč. aktivního prolinku na web 

www.kudyznudy.cz; 
➢ Poskytnutí alespoň 3 produktových článků; 

➢ Poskytnutí korporátního a marketingového profilu organizace formou vyplněné 

vzorové šablony; 

➢ Poskytnutí minimálně 10 fotografií atraktivit destinace; 

➢ Poskytnutí minimálně 1 itineráře turistické oblasti o délce min. 2 dnů dle 

preferovaných cílů DMO. 

 

 

8. Závěr: 

Termín pro příští zasedání rady CR říjen 2024. Termín RFCR listopad 2024. 

 

Přílohy: 
Prezentace ze zasedání 
Prezenční listina 
 
 
 
Dne: 24.05.2024 zapsala Petra Dudíková 
Dne: 27.05.2024 upravila a doplnila Ing. Alena Šmigurová                                                                     

 

http://www.kudyznudy.cz/

